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Készült:  Mátraterenye Község Önkormányzatának Képviselő – testülete  - 2023. 

november 23-én megtartott – közmeghallgatásáról. 

 

Az ülés helye: Mátraterenye, Homokterenye településrész,  IKSZT 

                           (Mátraterenye, Kossuth út 178.) 

 

Jelen vannak: Gecse László polgármester, Serfőző Péter alpolgármester, Almádi István, 

Kotroczó Zoltán, Koósné Czene Katalin Andrea, Telek Tamás   

képviselők. 

 

Meghívottak: 

 

 

 

Állandó meghívott:  

Csík Csaba rendőralezredes, kapitányságvezető 

Dr. Szabó Judit háziorvos 

Dr. Rákóczi Helga gyógyszerész 

 

Urbányi Edina jegyző 

Szabó Ágnes jkv. vezető 

 

          20 fő érdeklődő állampolgár 

 

 

Gecse László polgármester: Megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, mivel a 

polgármester és 5 fő képviselő jelen van. Javaslatot tesz a közmeghallgatás napirendi pontjaira  

az alábbiak szerint: 

NAPIRENDI  JAVASLAT 

1. Közbiztonsági tájékoztató 

Előterjesztő: Csík Csaba rendőralezredes, kapitányságvezető 

 

2. Egészségügy helyzete – Orvosi ellátás, gyógyszertár 

Előterjesztő: Dr. Szabó Judit, Dr. Rákóczi Helga 

 

3. Tájékoztató az önkormányzat gazdasági, pénzügyi helyzetéről, működéséről és 

pályázatairól 

Előterjesztő: Gecse László polgármester 

4. Lakossági közérdekű kérdések, javaslatok, bejelentések 

Előterjesztő: Gecse László polgármester 
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A képviselő-testület 6 igen szavazattal megállapítja a közmeghallgatás napirendjét. 

 

A polgármester köszönti a meghívott előadókat, köszöni, hogy elfogadták a testület meghívását 

és tájékoztatják a megjelenteket a napirendjük témájával kapcsolatban, illetve válaszolnak a 

felmerülő kérdésekre. Köszönti a  megjelent érdeklődő állampolgárokat is.  

 

1. Közbiztonsági tájékoztató 

Előterjesztő: Csík Csaba rendőralezredes, kapitányságvezető 

 

 

Csík Csaba rendőralezredes:  Köszöntöm az egybegyülteket. Jelenleg 24 országban van helyi 

fegyveres háború, az egyik sajnos a közvetlen szomszédunknál. A covid időszaknak már vége 

van, amely szintén nagy hatással volt az emberek biztonságérzetére. Ez az időszak rányomta a 

bélyegét a társadalomra, még a kijárásunkat is korlátozta. Migrációval is találkoztunk,  itt  

Nógrád megyében is. Ezek a tényezők igen komolyan befolyásolják az emberek 

biztonságérzetét. Biztonság szempontjából Magyarország a 20. helyen van. Nógrád megye, és 

Mátraterenye is biztonságos hely. A médiának nagyon nagy befolyásoló szerepe van. 30 perc 

híradóból 20 perc csak rossz hír, a rossz hír gyorsan terjed. Szerencsére Nógrád megyére nem 

jellemző, hogy szerepel ilyen tekintetben a médiában. Egy élhető térségben élünk. Statisztikai 

adatok is alátámasztják, hogy Nógrád megyében az elkövetett bűncselekmények folyamatos 

csökkenő tendenciát mutatnak, a 2010-es adatokhoz viszonyítva megfeleződött az elkövetett 

bűncselekmények száma. Mátraterenyén szinte nem is követnek el bűncselekményt. Sokat 

javult a közbiztonság helyzete, sötétben is nyugodtan sétálhatunk, de azért nem dőlhetünk hátra. 

Mit tudunk tenni, hogy fenntartsuk ezt a helyzetet? A polgárőrség és a rendőrség 

összefogásával, folyamatos jelenléttel távol tudjuk tartani az átutazó bűnözőket.. Az lenne az 

ideális, ha mind a 3 településrészen 8-10 polgárőr lenne, akik folyamatosan tudnák biztosítani 

a jelenlétet. Általánosan 1-1 család, vagy 1-1 személy van, aki problémás, és nem tud 

beilleszkedni. Arra kérem a polgárőrség vezetőjét, és Gecse László polgármester Urat, hogy a 

rend érdekében fogjunk össze. Köszönöm a megtisztelő figyelmüket. 

 

Gecse László polgármester: Sokat járom a községet, valóban elmondhatjuk, hogy 

általánosságban rend van. Amit megfigyeltem, hogy amikor az Alstomból mennek haza az 

emberek, akkor autóverseny van, nem tartják a követési távolságot. Szerencsének tartom, hogy 
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eddig nem történt nagyobb baleset. Ebben szeretnék segítséget kérni a rendőrségtől, és kapitány 

Úrtól, hogy valami visszatartó erő legyen. 

 

Csík Csaba rendőralezredes: Jánosaknánál rendszeresen mérünk. Megnézzük, hogy azon a 

részen lehet-e mérési pontot kialakítani - ami nem egyszerű - , vagy lehetőségünk van mozgó 

autóból mérni, illetve lehetőség van traffibox-ot telepíteni, de az az önkormányzatnak minden 

támogatás mellett is nagyságrendileg 5-6 M forint költséget jelent. Sokat segítene, ha működne 

rendszeresen a polgárőrség, mivel az autójuk hasonlít a rendőrautóhoz, egyszer rendőrautó, 

máskor a polgárőr autó állhatna ki abban az időben, akkor biztosan jobban lassítanának. 

 

Csikós Béla: Jánosaknán lakok több mint 30 éve. Mátraverebélyből költözött ide egy család, 

és elég keményen megy a drogfogyasztás, és az árusítás. Próbáltunk rájuk hatni. Amikor 16 

autó állt a házuk előtt, bejelentettük a 112-es telefonszámon, de ránk csapták a telefont. 8 fő 80 

év feletti idős ember lakik a szomszédban. Félnek kimenni. A zűrös időszak péntek délutántól 

vasárnapig szokott tartani. Szeretnénk kérni, hogy ezekre az időszakokra járőrözzön ott egy 

rendőrautó rendszeresen. 

 

Csík Csaba rendőralezredes: Tartottunk Jánosaknán razziát az említett helyen. Kutyákat is 

bevetettünk, de nem találtunk semmit, foglalkozunk a dologgal. Ezért is javasolnám, a 

polgárőrség aktív működtetését. Az állandó jelenlétük is visszatartó erő lenne. A polgárőr 

kiemelt jogi személy, aki azonnal kapcsolatba tud lépni velünk. 

 

Bohács István:  Egy-két gondolatot szeretnék elmondani. Tényleg jó a közbiztonság, de egy-

egy ember mindig próbálkozik a rendbontással. Tudom, hogy a rendőrkapitányságnak nincs 

elég embere, mégis azt kérném, hogy időnként járőrözzenek itt Mátraterenyén, a lakosok 

biztonsága érdekében. Nyáron az Egri úton a traffipax után ezerrel nyomják az egyenes 

szakaszon az autósok a gázt, ami, hangos és balesetveszélyes. 

A polgárőrség alapító tagja vagyok. Az első időkben nagyon sok szolgálatot végeztünk a 

rendőrökkel együtt. Javasolnám egy erős polgárőrség létrehozását, fenntartását, amiben 

szívesen segítek én is. 

 

Csík Csaba rendőralezredes: Nem a létszámhiány az oka annak, hogy Mátraterenyén kevés a 

rendőri jelenlét, hanem az, hogy Mátraverebélyre túl sok energiát kell fordítani, ahol sajnos 

kiemelten kezelt erőszakos bűncselekményekhez kell rendőri jelenlétet biztosítani. 
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Gecse László polgármester: ebből a szempontból valóban megnyugtató Mátraterenyén a 

helyzet, sokszor a legnagyobb problémánk a szabálytalan parkolás. Jánosakna településrészen 

a biztonságérzet növelése érdekében kérünk segítséget.  

 

A polgármester megköszöni Csík Csaba rendőralezredes úrnak a tájékoztatót és a felmerült 

kérdésekre adott válaszait. 

 

2. Egészségügy helyzete – Orvosi ellátás, gyógyszertár 

Előterjesztő: Dr. Szabó Judit háziorvos, Dr. Rákóczi Helga gyógyszerész 

 

Dr. Szabó Judit háziorvos: Örömmel teszek eleget a mai közmeghallgatáson, a háziorvosi 

ellátás helyzetének ismertetésével. 

Az eltelt több, mint 40 év alatt megszerettem a település lakóit, nem csak orvos-beteg kapcsolat, 

hanem igazi emberi bizalom és barátság alakult ki közöttünk. A mai napig jó 

munkakapcsolatban és kiválóan együttműködünk a polgármester úrral és a képviselő-testület 

tagjaival annak érdekében, hogy a település lakossága helyben magas színvonalú egészségügyi 

ellátást kapjon. Ezért köszönetemet fejezem ki mindazoknak, akik segítik az egészségügyben 

dolgozók munkáját s hozzájárulnak ahhoz, hogy a település lakossága elégedett legyen az 

egészségmegőrző és gyógyító tevékenységünkkel. 

A településen végzett háziorvosi ellátást Tóth Ervinné ápolónővel és Bohács Imréné nyugdíjas 

ápolónővel együtt látjuk el. Örömmel tájékoztatom Önöket arról, hogy Bohácsné Erzsike ez 

évben a több, mint négy évtizedes, a település lakóiért végzett áldozatos munkájáért a 

„Mátraterenye díszpolgára” kitüntető címben részesült. Nagyon jó, és hatékony az 

együttműködés Bulláné Bakos Orsolya védőnővel, akivel a kismamák és kisgyermekek 

egészségvédelmében és gyógyításában dolgozunk együtt. Az iskolaorvosi, az óvoda orvosi, a 

bölcsöde orvosi és a szociális gondoskodás feladatainak ellátásában is hatékonyan együtt 

tudunk működni az intézmények vezetőivel, dolgozóival és a szülőkkel. 

 

Éves szinten több mint 14000-szer fordulnak meg a betegek az orvosi rendelőben. Örvendetes 

dolognak tartom,  hogy helyben végezzük el a teljes gyógykezelésüket, s csak a háziorvosi 

szolgálatunk által nem biztosítható gyógykezelésekre utaljuk betegeinket a szakrendelőkbe, 

vagy a kórházba. Országosan is sikeresen szerepelt településünk a „Három generációval az 

egészségért” pályázati program megvalósításában, melynek során a Mátraterenyén élők részére 

komplex szűrési, egészség-megőrzési és életvezetési programokat szerveztünk 6 hónapon át. 
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Ez évben sikeresen pályáztunk gyógyító- és prevenciós eszközök beszerzésére.  A gyógyítást 

segítő eszközök (vérnyomásmérő, vércukormérő, labordiagnosztikai anyagok, testsúly 

analizátor stb.) egy részét már az év második felében megkaptuk tartós bérlet formájában a 

Nemzeti Népegészségügyi Központtól. Mindannyian ismerjük az egészségügy előtt álló 

kihívásokat, az alapellátás jelenlegi feladatait, melyet csak egy adattal szeretnék alátámasztani. 

Míg az 1980-as években 3 orvos és 6 egészségügyi szakdolgozó végezte Mátraterenye 

Nagyközség (Homokterenye, Nádújfalu, Jánosakna, Mátranovák, Mátranovák bányatelep, 

Mátracserpuszta) lakosságának egészségügyi ellátását, ezt már több, mint 10 éve egyedüli 

orvosként 2 fő ápolónővel látom el. Nagyon köszönöm Önöknek, a település vezetőinek és 

lakosságának, hogy az elmúlt évtizedek alatt Mátraterenye községben a lakosság orvosi ellátása 

kiemelt figyelmet és prioritást kapott, s az Önkormányzat a lehetőségeinek megfelelő 

maximális támogatást nyújtotta ehhez. A következőkben tájékoztatom Önöket a háziorvosi 

ügyeletben Nógrád vármegyében 2023. december 1-től  bevezetik a két elemből álló (háziorvosi 

ügyeleti ellátás, sürgősségi ügyelet) ügyeleti rendszert. Ezzel az intézkedéssel a Bátonyterenyei 

ügyeleti ellátás december 1-től megszűnik. 

Háziorvosi ügyeleti ellátást biztosítva lesz:  

-Szent Lázár Vármegyei Kórházban -Salgótarján 

-Dr. Kenessey Albert Kórházban –Balassagyarmat és 

-a Szécsény és Térsége Egészségügyi Centrumban - Szécsény 

-Margit Kórház – Pásztó 

 

Sürgősségi ügyeleti ellátás: 

-Szent Lázár Vármegyei Kórházban- Salgótarján és a 

-Dr. Kenessey Albert Kórházban – Balassagyarmat. 

 

Az egységes ügyeleti telefonszám (felnőtt- és gyermek ellátása esetén is) 2023. december 1-től 

Nógrád vármegyében: 1830. Mielőtt útnak indul, az ügyeleti telefonszámot kell hívni!  

 

Reméljük minden zökkenőmentesen fog menni, és ne legyen rá szükség. 

Köszönöm megtisztelő figyelmüket. 

 

A polgármester megköszöni Dr. Szabó Juditnak a tájékoztatót, és átadja a szót, Dr. Rákóczi 

Helga gyógyszerésznek. 
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Dr. Rákóczi Helga gyógyszerész: Köszönöm a meghívást, köszöntöm az egybegyülteket.  

Immáron több mint 20 éves gyakorlatom van a gyógyszerész szakmában. 2019-ben kerültem 

Tarnaleleszre a gyógyszertárba. Akkor felmerült bennem a kérdés, hogy vajon mennyi kis 

település lehet, ahol szükség lehet egy fiókgyógyszertárra, és elkezdtük felkutatni azokat a kis 

településeket, ahol szükség lehet fiókgyógyszertárra. Először Bükkszéken, majd lassan már egy 

éve, hogy Mátraterenyén is nyitottunk a fiókgyógyszertárat. A fiók gyógyszertár abban 

különbözik a gyógyszertártól, hogy csökkentett idejű a nyitva tartás, csökkentettek a 

szolgáltatások (magisztrális gyógyszereket nem lehet készíteni), de bármilyen gyógyszert, 

készítményt be tudunk szerezni. Amíg egyedül vagyok, addig csak a jelenlegi nyitvatartással 

tudunk üzemelni, de ha lesz segítségem, az változni fog. Előreláthatólag meg fogják szüntetni 

azt az előírást, hogy gyógyszertárban mindenképpen gyógyszerész jelenlét kell, ezt követően 

az üzemeltetés egyszerűbb lesz. Az ügyeletes gyógyszertárak listáját kitettem az ablakra, onnan 

tudnak tájékozódni, ha zárva van a gyógyszertár. A facebookon is fent vagyok, ott is elérnek, 

ez is könnyebbé tudja tenni a kapcsolattartást. Majdnem egy éve vagyunk nyitva itt 

Mátraterenyén. Harmincezer féle gyógyszer van forgalomban. Próbáltam a helyi igények 

alapján feltölteni a készletet, vény köteles és nem vényköteles készítményeknél egyaránt. A 

fiókgyógyszertárunk a Gyöngy Patika hálózathoz tartozik, tehát ha látnak Gyöngy Patika 

szórólapot, reklámot, azok az akciók itt is érvényesek.  A nem kötött árú gyógyszerek esetében, 

egy kicsivel olcsóbbak a készítmények, mint Salgótarjánban, szívesen jönnek ide az emberek. 

Jellemzően a vérnyomáscsökkentő, a szorongásoldó, a savlekötő, a görcsoldó, a 

fájdalomcsillapító, a májvédő, és a vitaminkészítményeket keresik a lakosok. Havonta 

átlagosan 600 vényt váltanak be. Tervezem a délelőtti nyitva tartás, és a vásárlókártya 

bevezetését is, amint lehetőség adódik rá. 

Köszönöm a figyelmüket. 

 

A polgármester megköszöni Dr. Rákóczi Helga gyógyszerésznek  a tájékoztatót. 

 

3. Tájékoztató az önkormányzat gazdasági, pénzügyi helyzetéről, működéséről és 

pályázatairól 

               Előterjesztő: Gecse László polgármester 

 

Gecse László polgármester: Minden évben szeretnénk olyan kérdésekkel foglalkozni, ami épp 

aktuális. A közbiztonság, az egészségügy mindig aktuális, ezért is választottuk ezeket a témákat 
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a közmeghallgatás fő  témáinak. Meghívtuk a Babtista szeretetszolgálat képviselőjét is, de ő 

egyéb teendői miatt nem tudott eljönni.  

 

 Az önkormányzat gazdasági, pénzügyi helyzetéről és a működésről szólva, tájékoztatom 

Önöket, hogy a jelenlegi költségvetési főösszegünk megközelítőleg 707 millió forint, a 

működési kiadásunk  496 millió forint, míg a finanszírozási kiadásaink 95 millió forint. A 

Közös Hivatal költségvetése 83 millió forint. A Közös hivatalban az önkormányzati feladatokat 

12 köztisztviselő látja el.  A Mátrai Önkormányzati Társulás éves költségvetése 242 millió 

forint. A Mátrai Önkormányzati Társulás keretében a két önkormányzat közösen látja el a 

szociális és gyermekvédelmi feladatokat, a házi segítségnyújtást, a szociális étkeztetést, a két 

óvoda, és bölcsőde működtetését.  

A Roma Nemzetiségi Önkormányzat éves költségvetési főösszege : 6 millió Ft. 

 

Jövőre Homokterenye 750 éves lesz, egyúttal  Mátraterenye 40 éves. Ezeket az évfordulókat 

méltóan szeretném, ha megünnepelnénk.  

 

Több sikeres pályázatot nyújtottunk be 2021. és 2023. között, amelyek a mai napig még 

valamilyen szempontból folyamatban vannak. 

Szociális tűzifát  idén 166 család kapott, a kihordása még folyamatban van, de jövő héten már 

mindenki meg fogja kapni.  

Magyar Faluprogram keretében felújításra került a Jánosaknai ravatalozó, a 924. hrsz út, és a 

Mátraterenyei Óvoda tetőszerkezete. Szintén Magyar Faluprogram keretében a Kossuth út 

elején lévő járda felújítására nyertünk pályázatot, ami tavasszal lesz elvégezve. 

BM pályázat keretében az iskolai Tornacsarnok teljese villamos hálózatának szabványosítása 

megtörtént, amelyre a hőszivattyú miatt volt szükség. Szintén BM támogatással épült meg a 

SZURDOG-SZOLG szolgáltatóház, ami folyamatosan üzemel, 6 fő foglalkoztatását biztosítja. 

TOP Plusz pályázat keretében megvalósult a Tóparton a közösségi tér, amelynek bővítését is 

tervezzük.  Szintén TOP Plusz pályázat keretében a Tóvég úton és a Széchenyi úton vízelvezető 

árok lett felújítva, valamint a Május 1 út, és a József Attila úton is.  

Egy K&H-s és egy MBH Bankos automata is telepítve lett községünkben, a K&H-s 

Nádújfaluban már üzemel, az MBH Bankos Homokterenyén remélhetőleg decemberben 

üzemképes lesz.  

A jövőben szeretnénk a vízelvezető árkok felújítását folytatni, a tóparti közösségi térre 

fitneszparkot, játszóteret építeni, a település egységes arculatának kialakítása végett a 
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buszmegállók egységesítése, a temetők teljeskörű lekerítése, felújítása, a nádújfalui 

településrészen a művelődési ház tetőszerkezetének felújítása, a Szécsényi út, és az iskola 

szerkezetének a felújítása, a sportpálya és környezetének felújítása, 4 sávos tekepálya 

kialakítása Nádújfaluban is szerepel a terveink között.  

 

Homokterenye és Jánosakna közötti útszakaszon 10 db villanyoszlop lesz felállítva. A telepítés 

2024. februárjára van ütemezve. További jó hír, hogy a Digi Kft. megkereste az 

önkormányzatot, hogy Mátraterenyén is kiépítené a hálózatát, így a Gergi Háló Kft., és a 

Toldinet Kft. mellett, a Digi Kft. szolgáltatását is igénybe lehet majd venni.  

Magyar Falu Program keretében, lehetőség lesz az óvodának játszóudvart építeni, valamit 

ennek keretében tervezzük az iskola tetőfelújítását. 

A lakosságtól érkezett a kérés, hogy a homokterenyei temető kapuját csináljuk meg, mert a 

vadak bejárnak, és megrongálhatják a sírokat. A kapuk elkészültek, most már csak a lakosságon 

múlik, hogy zárják maguk után a kapukat, bár személy szerint úgy gondolom, hogy a vadaknak 

a kapu nem igazán jelent akadályt. 

4. Lakossági közérdekű kérdések, javaslatok, bejelentések 

Előterjesztő: Gecse László polgármester 

 

Gecse László polgármester: a lakosságnak volt rá lehetősége, hogy eljuttassák előzetesen 

kérdéseiket, kéréseiket, személyesen, levélben, telefonon vagy akár e-mailben. Egyetlen e-mail 

érkezett be a hivatalhoz. Az e-mailt Pákozdy Gabriella küldte, aki a Kossuth úton lakik, és aki 

azt írta nekünk: 

1. „Javasolni szeretném, hogy vezessenek be a település területén zajvédelmet (mint más 

uniós országokban) este 10 és reggel 6 óra között a teherautók részére, mert nagyon 

zavaró, hogy már hajnali 5-kor arra kell ébrednem, hogy nagy robajjal száguldanak el a 

ház előtt a kő szállító teherautók!” 

 

Erre az észrevételre van megoldás. A közút illetékesétől azt az információt kaptam, hogy a 

Képviselő-testületnek hatásvizsgálatot kell csináltatnia, ha korlátoztatni szeretnénk a 

kamion/teherautó forgalmat, hogy ezek a járművek merre tudnak kerülni. Sebességkorlátozást 

azért nem lehet csinálni, mert a településen annyi helyen lehetne kitenni sebességkorlátozó 

táblát, hogy ez egy ilyen hosszú településen szinte lehetetlen lenne. A rendőrségnek nincs arra 

kapacitása, hogy ezt a sebességkorlátozást minden nap betartassa.  
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2. „Legyen kijelölve a település területén egy olyan hulladék lerakó hely, ahová az árkok 

takarításából származó földes hulladékot  és a komposztálható hulladékot elszállíthatjuk!” 

 

Volt ilyen területe az önkormányzatnak, de sajnos a lakosság minden más szemetet is 

odahordott, ezért meg lett szüntetve. Az árokból kitakarított hulladékot a közút elszállítja, de 

azt zsákokba összegyűjtve le lehet adni a Városgazdálkodásnál is. 

 

3. „Legyenek felelősségre vonva azok a lakosok, akik nem takarítják a vízelvezető árkot! 

Legyen megszabva egy határidő az árkok kitakarítására és büntetés járjon, ha nem tartják 

be a határidőt!” 

 

Nem tudunk mindenkit felelősségre vonni. Ha egy idős ember él egyedül, és nincs közeli 

hozzátartozója, ő nem tudja kitakarítani az árkot, és elég sok ilyen ember van községünkben.  

A kóbor kutya kérdés is ilyen téma. Volt rá példa, hogy 4 kutyát elvitettünk. Ez 200.000,-Ft-

jába került az Önkormányzatnak.  

 

Urbányi Edina Jegyző: Évente többször is értesítjük a lakosságot az ároktakarítással, gaz- és 

gyommentesítéssel kapcsolatosan.  

 

Serfőző Péter alpolgármester:  A szurdoknál is lefelé jön a víz, az a rész is megérdemelne 

egy bejárást. Egyetértek vele, hogy legyenek felelősségre vonva azok, akik nem takarítják 

a vízelvezető árkot. 

 

Urbányi Edina jegyző: Az önkormányzat rendeletben szabályozza, hogy ezzel 

kapcsolatosan a lakosoknak mi a dolga. Amikor a közmunka programban sok közmunkása 

volt a településnek, akkor ők csinálták az ároktakarítást, járdákon a hóeltakarítást. Most 

nincsenek annyian, hogy ezt meg lehessen csináltatni velük.  

A csapadékvíz elvezetés nagyon fontos, mert az utóbbi idők szélsőséges időjárásait tekintve 

egy-egy zápor vagy zivatar akár villámárvizet is okozhat és ha nincs az árokrendszer karban 

tartva, akkor annak a lakosság látja a kárát.  

 

Bodorné Torják Zsuzsanna: A Posta előtt kidőlt két fenyőfa. A mai napig nincs rendezve a 

környezete. Balesetveszélyes betondarabok vannak mindenhol. Az ároktakarítással 

kapcsolatban azt gondolom, hogy az emberek szemléletével van a baj. 
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Van Mátraterenyén valami hétvégi zaj, vagy csendrendelet? 

 

Gecse László polgármester: Korábban is fordultak már hozzám a lakosok ilyen kéréssel, 

kérdéssel. Akkor felmértük a lakosság igényeit, és azt a visszajelzést kaptuk, hogy nincs 

szükség egy külön „csendrendeletre”. Nagyon sokan, csak hétvégén érnek rá füvet, vagy fát 

vágni, meg egyéb hangos zajt generáló tevékenységet végezni, ezért nem hoztunk ilyen jellegű 

intézkedést. A helyi környezet védelméről szóló 2004. évi rendeletünk szabályozza, hogy este 

8 és reggel 7 óra között tilos az erős zajhatással járó munkák végzése. 

 

Bohács István:  Az lenne a kérdésem, hogy a Széchenyi út tényleg fel lesz újítva, vagy csak 

ígéret? 

Gecse László polgármester: Mindenképpen tervben van a Széchenyi út felújítása. Ez egy 

körülbelül 50 milliós project, de lehet hogy keveset mondtam. Az Önkormányzat saját erőből 

ezt sajnos nem tudja megvalósítani, figyeljük az Európai Uniós pályázatokat, amint lesz rá 

lehetőség, a Széchenyi út felújításra fog kerülni. 

 

Platthy László: A Gárdonyi utcában lakom. A szomszéd telek borzasztóan el van hanyagolva, 

én vágom ott a füvet. Van 3 fenyőfa, amit ki kellene vágni. 

 

Urbányi Edina jegyző: A fák állapotát erdésznek kell megnéznie, alapvetően a zöldterületek 

megtartására kell törekednünk. A romos ingatlanokkal kapcsolatban pedig – ha konkrétan jelzi, 

hogy melyik ingatlanról van szó – akkor fényképekkel igazolva jókarbantartást tudok kérni a 

Nógrád Vármegyei Kormányhivatal Salgótarjáni Járási Hivatala Hatósági Főosztályának 

Építésügyi és Örökségvédelmi Osztályától. 

 

 

Egyéb észrevétel, kérdés nem lévén Gecse László polgármester megköszöni a véleményeket, 

kérdéseket és a jelenlévők türelmét, a közmeghallgatást 18.30 órakor bezárja. 

 

K.m.f. 

 

Gecse László sk. 

polgármester 

Urbányi Edina sk. 

jegyző 

 


